
南阳师范学院国际学生宿舍管理规定
1. 学生必须遵守中国法律法规以及南阳师范学院宿舍管理规定。如有违反中国相关法律一律予以开除（打架、斗殴、偷盗等）。

2. 学生必须服从学校的统一安排，入住指定的宿舍，不得私自更换房间、床位和门锁。未经许可，不得在校外租房。

3. 保持房间干净整洁，不在墙上乱涂乱画，不向窗外扔酒瓶、瓜皮等垃圾，不向窗外泼水。

4. 垃圾装袋，放入垃圾箱中，不得将垃圾丢弃在楼道中。

5. 保持宿舍安静，每晚23:00后不得在宿舍内大声喧哗，不得举办任何影响他人休息的活动；宿舍内不准吸烟、酗酒、赌博和虐待侮辱他人。

6. 遵守作息时间，学生必须在每晚23:00前回宿舍，严禁翻墙入室，夜不归寝。

7. 提高宿舍安全意识，注意个人财产安全。认真做好防火工作，不得破坏消防设施，严禁私接电源和盗电；严禁在宿舍内做饭，不得使用大功率违章电器。

8. 节约用水用电，离开房间时需切断不必要的电器电源，关闭水龙头。

9. 不得损坏、拆卸宿舍内的设施和装备，否则照价赔偿。

10. 宿舍内严禁存放易燃、易爆、易腐蚀、剧毒及有放射性危险品或细菌和有毒标本等；严禁携带管制刀具和枪支进入宿舍。禁止在宿舍饲养宠物，不得在校园内燃放烟花爆竹。

11. 来访客人必须出示本人的有效证件，填写会客登记表，经允许后方可进入。所有访客需在22:30前离开。

12. 学院将对宿舍进行不定期的安全卫生检查，视检查结果对宿舍成员进行奖励和惩罚。

Nanyang Normal University International Students Dormitory Rules
1. Students should obey the laws and regulations of the People’s Republic of China and the dormitory rules in Nanyang Normal university. Anyone who breaks the laws (for example, fight, affray and steal) will be dismissed from the university.
2. Students should reside in designated dormitory and should not change rooms, beds or door locks without permission. Renting rooms off campus is prohibited.  
3. Keep dormitory tidy and clean. Do not draw or scrawl on wall; do not throw trash out of windows. 

4. Trash should be packed and put in trash cans instead of being left on stairways.

5. Keep dormitory quiet, do not hold any activities which disturb neighbors after 11:00 pm every night. Smoking, alcohol abuse, gambling and ragging in dormitory are prohibited.

6. Students should follow university timetable and come back to dormitory before 11:00 pm every night. Climbing fence or overnight stay outside of dormitory are prohibited.

7. Be safety-conscious. Pay special attention to fire prevention and take good care of personal belongings. Connecting extra power supply, stealing electricity, cooking, using dangerous electric appliances or damaging firefighting facilities in dormitory are strictly prohibited. 
8. Save electricity and water. Turn off water tap and unnecessary electric appliance before leaving.

9. Take good care of dormitory facilities and equipment. Any disassembling or damage of facility leads to financial compensation. 

10. Dangerous materials such as flammables, explosives, corrosives, toxics or radioactive materials, bacteria and toxic specimens and knives or guns are strictly banned in dormitory. Pets are not permitted in dormitory. Fireworks and firecrackers are not permitted on campus.
11. All visitors must register at the guard office and get permission before entering and must leave before 10:30pm. 
12. International education college will check dormitory sanitation and safety regularly, punishment or awarding will be made accordingly.
